

經濟研究

徵稿簡則

1. 本刊徵求在經濟理論或應用上有原創性及貢獻之學術論文。
2. 本刊接受中、英文稿件，已在他處發表之文稿及譯文恕不刊載；作者須在投稿函中聲明沒有同時投稿國內、外其他期刊。
3. 稿長以二萬字為限，須附伍百字以內之中文、英文摘要、關鍵詞，及至少三個 *JEL* 分類代號。本刊將稿件送請相關學者專家做匿名審查後，決定刊登與否。稿件一經接受，請依《經濟研究》稿件格式說明修改論文格式。（中文參考文獻須附英文翻譯，詳本刊網頁 <http://www.econ.ntpu.edu.tw/econ/journal/>）
4. 本刊編輯委員對中英文（含摘要）辭不達意之稿件得逕行退稿，同時對接受刊登之稿件保留刪改與潤飾之權利。
5. 稿件出版後，作者將獲贈抽印本十份及當期《經濟研究》一冊。
6. 投稿請將論文全文電子檔（*Word* 或 *PDF* 格式）以電子郵件傳送至經濟研究編輯委員會 econte@mail.ntpu.edu.tw；作者資訊及致謝辭請另單獨成頁。

出版機關：國立臺北大學經濟學系

編者：經濟研究編輯委員會

網址：<http://www.econ.ntpu.edu.tw/>

聯絡地址：237303 新北市三峽區大學路 151 號

聯絡電話：02-86741111 轉 67160

出版年月：民國 110 年 1 月

定價：新台幣 300 元整

GPN：2004500004

ISSN：1018-1245

Taipei Economic Inquiry

Electronic Submission Information

1. *Taipei Economic Inquiry* welcomes both theoretical and applied economic manuscripts with academic significance in terms of their originality and contribution.
2. Manuscripts can be written in either English or Chinese, but published or translated works are not acceptable. Contributors need to indicate in submission letters that their manuscripts are not currently being considered elsewhere for publication.
3. Lengths of the submitted manuscripts cannot exceed 20,000 words. Abstracts written in both English and Chinese up to 500 words, keywords, and at least three *JEL* classification codes are required. Then, *TEI* will proceed with its anonymous reviewing process. If manuscripts are accepted, the authors must prepare them based on guidelines in the following section. [For manuscripts written in Chinese, the formatting guidelines are described in <http://www.econ.ntpu.edu.tw/econ/journal/>]
4. The associate editors of *TEI* can directly reject submissions with poorly written English or Chinese (including abstracts). The right of editing the accepted manuscripts is reserved.
5. Authors of published papers are entitled to ten reprints of their articles and one copy of the issue in which their articles appear.
6. Please submit manuscripts in *Word* or *PDF* format via email to the Editorial Committee: econtei@mail.ntpu.edu.tw. The submission should comprise the entire paper without author affiliations or acknowledgements and a separate page with that information included.